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Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) WSV’30 -  

6 juni 2023 

 

Aanwezig bestuur : Wouter Aalsma, Mirjam Dijkstra, Petra Duijn, Evert Hoveling, Rob 
Luttik, Ferry Veneklaas Slots, Anouk Vogelaar, Shareska Wijngaard 

Aanwezig leden : zie lijst (10) 
Afwezig met kennisgeving : J. van Haeften, A. Weijers 
 
Notulen: : M. Dijkstra 
 

 
1. Opening en mededelingen 
Anouk opent de vergadering om 20.04 uur. Met een minuut stilte worden herdacht: C. Randshuizen-
Mak, N. Mak Sr. , H.  Hooijschuur en T. Braam. 
 
2. Ingekomen stukken  
Geen 
 
3. Verslag algemene ledenvergadering 22 februari 2023 
Stond niet op de site.  
P. Duijn spreekt haar teleurstelling uit over het feit dat de leden die ophef hebben gemaakt tijdens 
een eerdere ledenvergadering, vandaag afwezig zijn. 
Aankondiging van de vergadering is alleen via de website gedaan; een volgende vergadering zal via 
meerder kanalen aangekondigd worden (mailen naar de leden, Sportlink app, etc.) 
 
4. Financieel overzicht en begroting 
W. Aalsma overhandigt begroting 23-24 en licht toe.  

- Bij gebruiksvergoeding (was € 55.000 afgelopen jaren) staat nu €0 i.v.m. fusie Stichting en 
Club 

- Onderhoudskosten gebouwen gestegen. 
- Vraag H. Meijer: waar staan de subsidies op de begroting? Staan nu nog niet op begroting. 

Komen op volgende begroting. 
- We ontvangen nu o.a. € 22.000 per kwartaal en daarnaast nog gewone subsidies; zijn in 

vorige begrotingen ook niet vermeld. 
- Volgende keer komt er een uitgebreide begroting + balans. 
- Eventueel positief saldo zal worden gereserveerd. 
- Op dit moment niet genoeg saldo voor C-veld vervanging. Op dit moment is door wisseling 

bestuur geen mogelijkheid geweest om financiering hiervoor aan te vragen. 
- H. Meijer: BOSA regeling geldt nog dit jaar. 
- F. van der Heide: kantine-inkomsten behoorlijk gestegen. Knap hoe dit resultaat toch met de 

bestaande bezettingsproblemen behaald is. Complimenten. 
 
Contributie: 
Het bestuur stelt een contributieverhoging voor van 10% (door kostenstijgingen en feit dat we 
administratie bij administratiekantoor hebben ondergebracht; € 8.000 kosten per jaar dat is 8.3%) 
Vraag G. Conijn: is deze stijging ook voor de jeugd noodzakelijk? Wat is vergelijking met bijv. 
Saenden. 
W. Aalsma: Dit is eerste verhoging sinds 2020, en ook de jeugdleden zullen moeten bijdragen aan de 
kostenstijgingen. 
Het voorstel wordt ter stemming voorgelegd: alle aanwezigen stemmen unaniem voor. 
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W. Aalsma geeft tot slot aan dat ons ledenaantal in totaal met 122 leden gestegen is dit jaar. 
 
5. VTZ Senioren 
Evert Hoveling: 

- VTZ senioren bestaat uit R. Kwantes, R. de Ruijter, R. Talsma, K. Sierhuis, J.P. van Dok. 
- Helaas zijn de Zaterdag 1 & 2 gestopt. Zaterdag 3 gaat volgend seizoen door 
- Vanuit VTZ is er een enquête rondgegaan, hieruit is gebleken dat er geen draagvlak meer is 

voor een zaterdag selectie.  
- Zondag 1, 2 & 3 worden selectieteams; is in overleg met VTZ (die spelers gesproken hebben) 

en Hoofdtrainer gegaan 
- Wij zijn op zoek naar een trainer voor Zondag 3 
- Zondag 8 gaat nieuwe seizoen op vrijdag voetballen, 7v7 competitie. Wordt nog gekeken 

naar veldindelingen 
- Zondag 6 kampioen geworden  
- Team indelingen voor 10 Juni – overleggen vinden nog plaats 
- Deelname aan Zaanstad Cup; wij worden vertegenwoordigd door Zondag 1 / Zaterdag 1 & De 

dames. Eerste wedstrijd is op 20 Juni, WSV zondag 1 speelt dan thuis tegen Hercules 
- Seizoensevaluatie afgelopen seizoen vindt 8 juni plaats met Arjen Zwaan 

 
Seizoen 2023 – 2024 

• Huidige staf voor de Zondag Selectie blijft ongewijzigd. 

• Doelstelling nieuwe seizoen; 
Overleggen vinden nog plaats met hoofdtrainer Arjen Zwaan. 
Vanuit VTZ denken wij dat er minimaal een periodetitel gepakt moet/kan worden 
Doelstelling HT voor aankomend seizoen wordt nog besproken. 

 
H. Meijer vraagt: hoeveel leden stappen op dit moment over naar nieuwe club? Er gaan 5 spelers 
mee met trainer Ebel Hoekstra. 
G. Schavemaker:  Komt er aparte contributie voor WSV 8 (7x7)? Wordt nog over nagedacht. 
 
 
6. VTZ Vrouwen/meisjes 
Petra Duijn: 

- Vrouwen 1 speelt nacompetitie (kan nog promoveren naar 2e klasse) 
- Vrouwen 2 is een recreatief team’ nog weinig doorstroming naar 1e team (wordt volgend 

seizoen MO20). 
- Overige teams spelen redelijk hoog. 
- 7x7 team 1e periode kampioen, 2e periode 2e geworden. Spelen recreatief 4/5 keer per half 

jaar op vrijdagavond. Komt steeds meer animo voor. 
- Onderbouw : goedgevulde teams alleen nog geen MO11 voor volgend jaar. Hopen nog op 

aanmeldingen deze zomer. 
- Meisjesteams volgend seizoen: MO13, MO15-1 en 2, MO17 en MO20 
- Petra regelt ook regelmatig feesten samen met senioren; helaas veroorzaken deze 

festiviteiten ook klachten vanuit de Achterhoede. Er is contact met de bewoners hierover. 
 
7. VTZ Jeugd 
Shareksa Wijngaard;  

- In de afgelopen maanden is het Jeugdbeleidsplan bijgewerkt (zie website) 
- Er is een samenwerkingsverband met AZ bekrachtigd. AZ biedt 3 a 4 momenten per jaar om 

trainingen te verzorgen voor onze trainers (bij ons of bij AZ) op gebied van waar wij behoefte 
aan hebben. In ruil daarvoor gebruiken zij onze zaal flink aantal keer per jaar voor trainingen. 
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- Contract met HJO met jaar verlengd. 
- Dit seizoen is gestart met trainerscursus van KNVB voor de meeste hoofdtrainers; afronding 

deze week. Volgend seizoen wordt er ook een cursus georganiseerd voor trainers van de 2e 
en 3e elftallen, 

- Contracten hoofdtrainers zijn mondeling rond; worden 9 juni getekend.  
- VTZ jeugd heeft een wekelijks spreekuur ingesteld: zaterdag tussen 10-11 uur waarin ouders 

en/of spelers met HJO en een bestuurslid VTZ in gesprek kunnen gaan. 
- Het jaarlijkse schoolvoetbaltoernooi vindt plaats op 8 juli. 
- Er zijn stappen gezet om een nieuwe activiteitencommissie te starten . Deze commissie zal 

de taken van de voormalige evenementencommissie overnemen. Het is heel lastig om 
hiervoor vrijwilligers te vinden. 

- Het aantal jeugdleden is dit jaar gestegen van 238 naar 313  (met name in midden- en 
onderbouw). Bezetting bovenbouw is krap; is landelijke trend. Volgend jaar is de O17 oudste 
jeugdteam. 

-  
- Vraag H. Meijer: komen er nog pogingen om bovenbouw spelers die naar andere clubs (o.a. 
Saenden) vertrokken zijn, terug te halen?  Rob Luttik geeft aan dat via VTZ-senioren het signaal ons 
bereikt heeft dat een aantal spelers terug wil komen. VTZ Jeugd heeft aangegeven dat we graag in 
gesprek gaan om de voorwaarden te bespreken. Dit is teruggekoppeld naar de desbetreffende 
jongens, die hierop tot op heden nog niet gereageerd hebben. De spelers zijn niet persoonlijk, maar 
als groep benaderd. 
JP van Dok: is het nog de moeite waard om hen nog een keer te benaderen?  Loopt bij Saenden ook 
niet soepel. 
 
- W. Floris: hoe gaan we probleem met weinig aanwas uit junioren oplossen? Rob: is nu een gat maar 
groep O17 heeft goede vooruitzichten, d.m.v  trainerscursussen hopen we op een hoger niveau te 
kunnen opleiden. Probleem van bovenbouw speelt bij veel verenigingen. 
Zijn er misschien te weinig activiteiten? Blijkt dat jeugd boven 14 niet geinteresseerd is. P. Duijn kijkt 
nu wel naar feest voor bovenbouw jeugd. 
 
- JP van Dok: heeft KNVB hier ook mening over? W. Aalsma: veel mensen gaan naar individuele 
sporten om zelf tijdsindeling te kunnen maken. Misschien iets samen met een sportschool of hier 
sportschool creëren?  
 
Probleem blijft nog wel dat de kantinebezetting dramatisch is. Wordt een vacature gesteld om vaste 
medewerkers te werven.  
 
8. Algemene zaken 
Ferry Veneklaas Slots 

- Er zijn op dit moment niet voldoende financiële middelen  om het C-veld te vervangen door 
kunstgras. Veld wordt opgeknapt in zomerstop i.o.m.  H. Meijer en G. Conijn.  

- Er wordt gekeken naar bezuinigingen in de vorm van warmtepompen. Worden offertes voor 
opgevraagd. 

- Ferry geeft aan dat hij stopt als bestuurslid i.v.m.  verandering van werk. Vanaf volgend 
seizoen weer een openstaande bestuursvacature. 

- H. Meijer: het schoolvoetbaltoernooi van 8 juli zit de opknapbeurt van het C-veld in de weg. 
H. Meijer vraagt of dit toernooi in de toekomst een maand eerder gespeeld kan worden. Dit 
is in het bestuur al meerdere malen besproken en hiermee zal rekening gehouden worden. 
Volgend jaar kan dan groot onderhoud op het C-veld gepleegd worden. 

- Het B-veld kan nog 2 seizoenen mee en dient daarna vervangen te worden. 
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9. Rondvraag 
Gerard Schavemaker: heeft bestuur al een reactie op stuk van Hans Korver en hemzelf over 
statuten/huishoudelijk reglement?  Dit wordt besproken in de eerstvolgende bestuursvergadering 
(19-6) 
Er volgt nog een aparte  afspraak  met H. Korver en G. Schavemaker. 
 
H. Meijer: is van mening dat de  communicatie vanuit de verschillende geledingen binnen de club 
moeizaam verloopt. Bijvoorbeeld: wanneer stoppen trainingen, wanneer beginnen de teams weer 
met trainen.   In principe bepaalt elk team dat zelf.  
Dringende oproep om communicatie prioriteit te geven. Ook graag accommodatiecommissie 
informeren indien er zaken zijn die op hen betrekking hebben. Onder andere wordt genoemd: het 
vullen van de agenda op de website, welk platform gebruiken we waarvoor, wie informeert hoe. 
Anouk Vogelaar belooft dit op te pakken. 
Sinds een paar weken hebben we nieuwe webmasters: we gaan hiermee in overleg over hoe de site 
beter gestructureerd kan worden.  
Trainers moeten ook opgevoed worden: men kan niet zomaar iets organiseren zonder dat het 
bekend is bij bijv. de coördinatoren. Ook hiervoor zullen richtlijnen opgesteld worden. 
 
JP van Dok: Is het bij het bestuur bekend dat er regelmatig iemand aanwezig moet zijn bij de 
thuiswedstrijden WSV1? Ja, er is bij alle thuiswedstrijden altijd een of meerdere bestuursleden 
aanwezig. 
Nico en Gretha Kramer doen de ontvangst van scheidsrechter en bezoekende vereniging.  
We moeten zuinig zijn op de drie selecties; komt komende drie jaar waarschijnlijk  niks bij doordat 
we geen O19 en O18 hebben.  
P. Duijn: wat ook speelt is dat sommige teams uit omgeving spelers betalen, iets dat WSV niet doet. 
Belangrijk is om binding te behouden (o.a.  door feesten en evenementen), samenwerking vrouwen 
en heren. 
 
W. Floris: neem alle drie de selectieteams ook serieus. Geef ze status of aanzien om ze te paaien. 
P. Duijn: bij dames wordt voor alle teams dingen geregeld. Bij Heren is dat niet zo, met name voor 
niet-selectieteams is weinig tot geen aandacht. 
 
F. van der Heiden: trots om als sponsorcommissie te kunnen melden dat de  Vrienden van WSV weer 
voor 4 jaar hebben bijgetekend als sponsoren (Vet, Conijn, Willems, Floris) 
 
G. Conijn: ontvangt al paar maanden geen maandafrekening meer van oud-papier? Graag weer 
ontvangen. 
 
10. Sluiting 
Anouk sluit om 21.16 uur vergadering. 


